
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

4. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

Datum: 16. 3. 2022 ob 17.00 uri v spletnem okolju Microsoft Teams 

 

 

 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Borbála Miholič, Gordana Počič, Nina Palatin Horvat, Klaudija 

Goldinskij, Petra Černela Gumilar, Simon Sukič in Anka Bočkor, ki piše zapisnik. Seje se je 

udeležila tudi ravnateljica Simona Kaučič. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: / 

 

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Dogovori o izvedbi dobrodelne prireditve in dopolnitev akcijskega načrta 

4. Tekoče zadeve 

5. Razno 

 

K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče lepo pozdravila. Seje so se udeležili vsi člani UO sklada. 

 

K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 3. redne seje UO Sklada zavod VOMT že prej v pogled, po 

elektronski pošti. Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

Sklep št. 1: Zapisnik 3. redne seje UO Sklada zavoda VOMT so člani sklada soglasno potrdili.



 

  

K točki 3 

Predsednica UO sklada je delila zaslon z akcijskim načrtom, kjer smo pregledali, kaj je že 

dogovorjeno in kaj še moramo uredi do naslednjega srečanja. Sprotne dogovore in zadolžitve 

posameznih članov je vpisovala v akcijski načrt.  

 

Ravnateljica nas je seznanila, da je kontaktirala s Slovensko vojsko in da bodo z veseljem 

poslali vrhunskega  športnika, vendar še ne morejo povedati imensko, ker je še prezgodaj 

zaradi njihovih obveznosti. Bodo pa sporočili do konca meseca aprila. Tako, da lahko 

oglašujemo pod imenom vrhunski športnik.  

 

Klaudija Goldinskij se je pozanimala pri TD Martin Martjanci glede sodelovanja pri pripravi 

hrane in pijače, vendar so sodelovanje zavrnili. S strani Simona Sukič je bi podan predlog, da 

so taborniki Rod Veseli veter zelo aktivni, kot s pripravo hrane kakor tudi glede predstavitve 

na sami prireditvi. Vsi smo bili zelo navdušeni in zadolžili Simona Sukič, da se pozanima 

glede morebitnega  sodelovanja na prireditvi.  

 

Miša Zečević se je z veseljem odzvala povabilu za vodenje večernega dela in želja članov UO 

sklada je, da se nam pridruži na naslednji seji  UO sklada.  

 

Glede ozvočenja bo Simon Sukič povprašal Bojana Maruša, ravnateljica pa se pozanima pri 

Miši Zečević, glede večernega dela. 

 

Ravnateljica nas je seznanila, da ima dogovorjeno glede napihljivih igral po zelo ugodni ceni, 

saj nam bodo zaračunali samo stroške prevoza, nekje v višini 70,00 EUR.  

 

Glede šotora, miz in klopi je bil predlog, da ravnateljica zaprosi termin pri županu na občini, 

ter se ji pridružijo tudi drugi člani UO sklada, s čimer so se člani UO tudi strinjali. 

 

Za nastopajoče v popoldanskem delu in izvedbo delavnic, je za večino zadolžena ravnateljica, 

da z njimi kontaktira, kar je razvidno iz priloge akcijskega načrta. Pri večernem delu smo 

večinoma predlagali  bivše varovance našega vrtca – priloga akcijski načrt.  Prav  tako vsi 

člani UO sklada vpisujemo predloge in dogovore s posamezniki glede nastopov. 

 

 

K točki 4 

Predsednica UO sklada nas je seznanila, da je finančno stanje sklada na dan 31.12.2021 v višini 

2.105,91 EUR, vendar pa po sprejetem sklepu za zimovanje v letu 2022 moramo od tega še 

odšteti stroške zimovanja za tri otroke v višini 288,00 EUR - še nismo prejeli računa. Ostala 

nam bodo sredstva v višini 1.817,91 EUR.  

 

 

 

 



 

Stroški prevoz za Lutkovni abonma 2022 znašajo 1.568,40 EUR. Abonma obiskuje 101 otrok, 

strošek na otroka tako znaša pribl.16,00 EUR. V LDN zavoda je zapisano, da bi naj del stroškov 

pokrili iz sredstev sklada. Za kritje stroškov prevoza smo se obrnili tudi na občino, ki pa je 

prošnjo zavrnila. Glede na to, da se iz sklada financira tudi plavalni tečaj vseh šoloobveznih 

otrok zavoda, so člani UO sklada soglasno sprejeli 

 

 

Sklep št. 2: Za prevoz lutkovnega abonmaja se krije v višini 6,00 EUR na otroka kar znaša 

606,00 EUR za 101 otrok.  

   

 

K točki 5 

Predvideni datum za naslednjo sejo je sreda, 20. 4. 2022, na upravi vrtca v Moravskih Toplicah 

ob 15.30 uri. Predsednica UO se je na koncu vsem  lepo zahvalila za udeležbo, sodelovanje in 

za ideje. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.50 uri.  

 

 

 

 

Zapisnik zapisala:                                                                 Predsednica Sklada zavoda VOMT 

   Anka Bočkor                                                                                    Gordana Počič 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 

- Akcijski načrt 


